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Protokół Nr BRM.0002.11.2022 

58. nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 3 listopada 2022 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

Spis treści 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. ..................................................... 1 
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Do punktu 3 – Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
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Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. ............................................................. 5 

Do punktu 5 – Zamknięcie obrad sesji. ................................................................................... 6 

 

Sesję rozpoczęto w dniu 3 listopada 2022 r. o godz. 15:30. 

Zakończono o godz. 16:40 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczyła:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska. 

Protokołowała: 

Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Małgorzata Adameit. 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w sesji, Burmistrza Olecka, Zastępcę Burmistrza oraz mieszkańców 

oglądających transmisję i obecnych na sali. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a 

nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula 

informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do publicznej 
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wiadomości poprzez umieszczenie na gminnej stronie internetowej oraz wywieszenie jej 

przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja 

obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Bogusław Marek Borawski 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Wacław Olszewski  

15. Marian Prusko 

16. Wojciech Rejterada 

17. Marcin Roszko 

18. Alicja Stefanowska 

19. Grzegorz Wróblewski 

20. Wioletta Dorota Żukowska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
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poinformowała, że w dniu 31 października br. wpłynął wniosek burmistrza o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym była zobowiązana 

zwołać dzisiejszą sesję.  

Odczytała wniosek – treść w załączeniu do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

4. Oświadczenia, wystąpienia i wnioski radnych. 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

udzieliła głosu mieszkańcom. 

Głosu w tym punkcie nie zabierano. 

Na tym punkt zakończono.  

Do punktu 3 – Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska 

omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

• radna Anna Kaczor, 

• kierownik Monika Dudycz-Stefanowska, 

• radny Wojciech Rejterada, 

• radna Janina Anuszkiewicz, 

• radny Wojciech Rejterada (ad vocem), 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

• radna Renata Małgorzata Maciąg, 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska, 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak. 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt ww. uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

• określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

Za: 10. 

Przeciw: 9.  

Wstrzymało się: 1.  

Brak głosu: 0.  

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (9) 
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Janina Anuszkiewicz, Bogusław Marek Borawski, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Józef 

Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Ferdynand Grodzicki. 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Nowik. 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Uchwała nr BRM.0007.86.2022 

w załączeniu 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 25 ust. 1 w związku z § 29 ust. 2 Statutu Gminy Olecko radni 

mają prawo zgłaszać wystąpienia na piśmie, nie wygłoszone w toku obrad.  Teksty wystąpień 

złożone na ręce przewodniczącej stanowią załącznik do protokołu z sesji. Prosiła radnych o 

zgłaszanie oświadczeń i wystąpień.  

Radny Józef Krajewski 

zabrał głos w sprawie podatków i głosowania. 

Oznajmił, że w Ostrowi Mazowieckiej zostało otwarte Muzeum Dom Rodziny Pileckich. 

Zgłosił, aby wszystkim uczniom klas siódmych i ósmych został zorganizowany wyjazd do 

muzeum. 

Radny Wacław Olszewski 

zabrał głos odnośnie rekompensaty rządu kosztów inflacji i przekazania gminie 2,8 mln zł. 

Zastanawiał się nad zastosowanymi kryteriami podziału środków.  

Radny Mariusz Miłun 

na podstawie przygotowanych przez siebie tabel dotyczących budżetu gminy z poprzednich 

lat omówił decyzję głosowania za podwyżką podatków.  



 
6 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy gmina posiada atest dotyczący węgla, który ma być sprzedawany przez 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytanie przewodniczącej oraz odniósł się do innych poruszonych 

spraw. 

Radna Renata Małgorzata Maciąg 

zabrała głos odnośnie inwestycji i zgłaszanych wniosków o ich realizację oraz dofinansowania 

zewnętrznego. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zabrał głos odnośnie krytyki rządu na kilku ostatnich sesjach.  

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wypowiedzi radnego. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 58. sesji Rady Miejskiej  

w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

/-/ Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

/-/ Małgorzata Adameit 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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